
PROTOKÓŁ  nr XI/2/2012 
Z POSIEDZENIA KLUBU RADNYCH GMINY FABIANKI 

„P O R O Z U M I E N I E” 
W dniu 01 luty 2012 roku 

 

Posiedzenie odbyło się w pełnym składzie osobowym Radnych Klubu Porozumienie      
oraz w obecności osób zaproszonych: 
 Wójt Gminy – Pan  Jan KrzyŜanowski 
 Skarbnik Gminy – Pani Wiesława Prajwos 
 Kierownik Ref. Rozwoju Gminy i Zam. Publicznych – Pani Beata Obielecka 
 Sekretarz Gminy – Pani Dorota Białkowska 
 Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej – Pan Wiesław Kański 
 

Podczas posiedzenia omówiono min. następujące sprawy: 
 

1. Zapoznano się oraz pozytywnie zaopiniowano zmiany do budŜetu przedstawione 
przez Panią Skarbnik.  

2. Zapoznano się z rozliczeniami kosztów dopłat do funkcjonowania linii 
podmiejskich MPK, które przedstawiła Pani Sekretarz. Wysokość znacznych 
dopłat oraz wprowadzanie nowych aneksów do zawartego porozumienia               
z Miastem Włocławek, które nakładają na gminę, dodatkowe koszty utrzymania 
linii, wywiązało długą dyskusję obecnych na posiedzeniu klubu. Omawiano 
moŜliwe inne warianty dalszego dowozu mieszkańców gminy do miasta 
Włocławka.  

3. Ustalono formę przeprowadzenia konsultacji społecznych w Sołectwie Bogucin      
w sprawie wprowadzenia nazewnictwa ulic. Przedstawiciele samorządu sołectwa,  
przygotują  zapytanie do mieszkańców, które przy współpracy Urzędu Gminy 
zostanie powielone oraz rozprowadzone wraz z nakazami podatkowymi.  

4. Wykorzystanie środków finansowych przeznaczonych na utwardzenie drogi 
Nasiegniewo-Zaduszniki w związku z moŜliwą budową drogi z dofinansowaniem 
przy współpracy z Gminą Wielgie. 

 

Radni klubu zapoznali się z odpowiedziami na pytania, które zostały przekazane Panu 
Wójtowi oraz Panu Kierownikowi ZGK, na poprzednim posiedzeniu klubu. 

 

Klub Radnych Porozumienie podjął następujące wnioski:  
 

Wniosek 1 
Wypowiedzieć porozumienie zawarte z Miastem Włocławek w sprawie dalszego 
dofinansowywania przez Gminę Fabianki komunikacji podmiejskiej MPK. Podjąć 
działania zmierzające do wyłonienia innego  przewoźnika. 
 

Wniosek 2 
Podjąć wszelkie działania zmierzające do pozyskania dofinansowania na budowę drogi 
Nasiegniewo-Zaduszniki. 
 

Wniosek 3  
ZłoŜyć pismo monitujące do zarządcy dróg krajowych oraz wojewódzkich w sprawie 
wywiązywania się z bieŜącego utrzymania powyŜszych dróg. 
 

Wniosek 4 
Przeprowadzić wycenę nieruchomości po byłej siedzibie ZGK w Chełmicy DuŜej             
oraz przygotować nieruchomość do sprzedaŜy. 
 

Wniosek 5 
Pozytywne zaopiniowanie przedłoŜonych uchwał przedstawionych w proponowanym 
porządku obrad XIV sesji Rady Gminy. 

 
Protokół sporządził:       
Sławomir Tumiński         
 

Przewodniczący 
Wiesław Literski 


